
 Provincie Vlaams-Brabant - Arrondissement Halle-Vilvoorde 
 

 

NOTULEN VAN DE RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN 
OPENBARE ZITTING VAN 24 JANUARI 2022 

 
AANWEZIG: Bram Wouters, algemeen directeur 

Steven Coppens, voorzitter 
Tim Vandenput, burgemeester 
Joris Pijpen, Marc Vanderlinden, Pieter Muyldermans en 
Annelies Vanderlinden, schepenen 
Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Luc Meganck, 
Julie Delwick, Caroline Lagrange, Véronique Desmet, 
Timothy Rowies, Kenny Verbeeck, Marijke Belsack, 
Eva De Bleeker en Maarten Bresseleers, raadsleden 
 

VERONTSCHULDIGD: Joy Sergeys, schepen 
Julie Bollue, Jo Portois en Youri Vandervaeren, raadsleden 
 

 
* * * 

 
De voorzitter opent de openbare zitting 

 
* * * 

 
O.P.1 Secretariaat. Notulen openbare zitting 13 december 2021. Goedkeuring. 
 
DE RAAD, 
 
Voorgeschiedenis 
 
• 13 december 2021: openbare zitting raad voor maatschappelijk welzijn.  

 
Feiten en context 
 
Conform het Decreet Lokaal Bestuur heeft elk raadslid het recht om opmerkingen te maken 
over de redactie van de notulen van de vorige vergadering.  
 
Juridische gronden 
 
• Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 in het bijzonder de artikelen 32, 277 

en 278. 
 
Advies 
 
/ 
 
Argumentatie 
 
/ 
 
Financieel advies 
 
/ 
 
 
 

Verifieer dit rechtsgeldig elektronisch ondertekend document van 6 blz op code.esignflow.be met code 1194-8211-9098-2773

https://app.esignflow.be/nl-be/code/1194821190982773


Gemeenteraadszitting van 24 januari 2022 

 
 

 

2 

BESLUIT: eenparig aangenomen 
 

Enig artikel 
De raad voor maatschappelijk welzijn keurt de notulen van de openbare zitting van 13 
december 2021 goed.  
 
Verantwoordelijke ambtenaar: Bram Wouters 

Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 
 
Uittreksel voor: 
Klassement 
 

* * * 
 
O.P.2 Sociale Dienst. Planning bijzonder comité sociale dienst werkjaar 2022 
 
DE RAAD, 
 
Voorgeschiedenis 
 
• Het bijzonder comité voor de sociale dienst vergadert regelmatig, op de dagen en 

uren die het bepaalt, en zo dikwijls als de behandeling van de zaken het vereist. De 
voorzitter van het bijzonder comité voor de sociale dienst kan in spoedeisende 
gevallen buitengewone vergaderingen bijeenroepen, op de dag en het uur die hij 
bepaalt. 

 
Feiten en context 
 
De planning van de zittingen van bijzonder comité sociale dienst voor het komende jaar 
wordt ter kennisgeving voorgelegd aan de raadsleden. 
 
Juridische gronden 
 
• Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, in het bijzonder de artikels van 

109 tot en met 114 
• Het huishoudelijk reglement van 23 oktober 2018, in het bijzonder de artikels van 

1 tot en met 5 
 
Advies 
 
/ 
 
Argumentatie 
 
De opmaak van een planning voor een volledig werkjaar biedt aan de sociale dienst de 
mogelijkheid tijdig de zaal te reserveren en de verzendingsdata in te plannen. 
 
De raad voor maatschappelijk welzijn wordt verzocht kennis te nemen van de planning van 
de zittingen van het  bijzonder comité sociale dienst voor het werkjaar 2022. 
 
Financieel advies 
 
Geen financiële gevolgen 
 
BESLUIT:  
 
Enig artikel 
De raad voor maatschappelijk welzijn neemt kennis van de data van de geplande zittingen 
voor het werkjaar 2022. 
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De planning ziet er als volgt uit:  
1. 14 januari 2022 
2. 11 februari 2022 
3. 11 maart 2022 
4. 8 april 2022 
5. 13 mei 2022 
6. 10 juni 2022 
7. 8 juli 2022 
8. 12 augustus 2022 
9. 9 september 2022 
10. 14 oktober 2022 
11. 8 november 2022 
12. 9 december 2022 
 
Verantwoordelijke ambtenaar: Véronique Collart 
Bevoegd lid van college: Annelies Vanderlinden 
 
Uittreksel voor: 
hoofd sociale dienst, betrokken leden en voorzitter BCSD 
 

* * * 
 
O.P.3 Financiën. Rapportering debiteurenbeheer. Kennisname. 
 
DE RAAD, 
 
Voorgeschiedenis 
 

● In zitting van 25 oktober 2021 nam de raad voor maatschappelijk welzijn kennis 
van de rapportering over het debiteurenbeheer voor het derde kwartaal van het 
boekjaar 2021. 

 
Feiten en context 
 
De financieel directeur rapporteert in volle onafhankelijkheid over het debiteurenbeheer, 
in het bijzonder de invordering van de fiscale en niet-fiscale ontvangsten en het verlenen 
van kwijting aan de gemeenteraad, aan de raad voor maatschappelijk welzijn, aan het 
college van burgemeester en schepenen, en aan het vast bureau. 
 
De financieel directeur stelt tegelijkertijd een afschrift van de rapportering aan de 
algemeen directeur ter beschikking. 
 
Juridische gronden 
 

● Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017: artikel 177.  
 
Advies 
 
/ 
 
Argumentatie 
 
Het is belangrijk dat de organisatie en het politieke niveau op regelmatige tijdstippen wordt 
geïnformeerd over het debiteurenbeheer, een opdracht die de financieel directeur in volle 
onafhankelijkheid uitvoert. 
 
Financieel advies 
 
Geen financiële gevolgen. 
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BESLUIT:  
 
Enig artikel 
De raad voor maatschappelijk welzijn neemt kennis van de stand van zaken voor wat 
betreft het debiteurenbeheer voor het vierde kwartaal van het jaar 2021. 
 
Verantwoordelijke ambtenaar: Brecht Van den Bogaert 
Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 
 
Uittreksel voor: 
financieel directeur, algemeen directeur. 
 

* * * 
 
O.P.4 Financiën. Evolutie van de budgetten. Kennisname. 
 
DE RAAD, 
 
Voorgeschiedenis 
 

● In de zitting van 25 oktober 2021 heeft de raad voor maatschappelijk welzijn 
kennis genomen van de evolutie van de budgetten voor het derde kwartaal van 
2021. 

 
Feiten en context 
 
De financieel directeur rapporteert in volle onafhankelijkheid over de evolutie van de 
budgetten aan de gemeenteraad, aan de raad voor maatschappelijk welzijn, aan het 
college van burgemeester en schepenen, en aan het vast bureau. 
 
De financieel directeur stelt tegelijkertijd een afschrift van de rapportering aan de 
algemeen directeur ter beschikking. 
 
Juridische gronden 
 

● Artikel 177 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 
 
Advies 
 
/ 
 
Argumentatie 
 
Het is belangrijk dat de organisatie en het politieke niveau op regelmatige tijdstippen de 
uitvoering van de budgetten in relatie tot de doelstellingen kan opvolgen en kan nagaan 
of de uitgaven en ontvangsten stroken met de financiële planning. 
 
 
 
Financieel advies 
 
Geen financiële gevolgen. 
 
BESLUIT:  
 
Enig artikel 
 
De raad voor maatschappelijk welzijn neemt kennis van de evolutie van de budgetten 
van het bestuur voor het vierde kwartaal van het jaar 2021. 
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Verantwoordelijke ambtenaar: Brecht Van den Bogaert 
Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 
 
Uittreksel voor: 
financieel directeur, algemeen directeur, MAT-leden. 
 

* * * 
 
Vragen en antwoorden. 
 
1) Vraag 1: 

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "Het gaat over de controle van mensen 
die de bewoners gaan bezoeken in het rusthuis. Ik heb het zelf nu al twee of drie keer 
vastgesteld. Bijvoorbeeld gisteren nog, er is een mevrouw die naar binnen gaat met 
drie kinderen en zij worden niet gecontroleerd en tekenen ook het boek niet dat bij 
de ingang ligt waar je verplicht je naam moet noteren. Die mevrouw gaat gewoon 
naar boven naar een rusthuisbewoner. In feite is er geen enkele controle, er wordt 
geen CST gevraagd. Hoe komt het toch dat er geen enkele controle is wanneer de 
mensen binnenkomen in het rusthuis? Desnoods moet je gaan werken met een 
toestel, zoals ze in het Nerocafé hanteren. Ik vind dat niet kunnen dat mensen 
binnenkomen zonder zich in te schrijven in het boek en naar boven gaan om een 
rusthuisbewoner te bezoeken. Dit lijkt mij toch een beetje om miserie te vragen. De 
vraag is wat kan daaraan gedaan worden?" 
 
Tim Vandenput antwoordt: "Meneer Demaerschalk, u stelt hier dat er geen controles 
gebeuren, terwijl er wel controles gebeuren. Uw basisstelling om hier op de 
gemeenteraad te zeggen dat er geen controles worden uitgevoerd, is niet correct. De 
directrice heeft mij vorige week nog bevestigd dat er controles zijn. Het kan 
uitzonderlijk voorvallen, zeker op een zondag, dan zit er niemand aan de balie. Het 
hangt daar wel uit en de mensen die op bezoek komen die weten dat ze zich moeten 
inschrijven, maar ze doen dat niet. Misschien moeten we daar een camera hangen. Ik 
kan u zeggen dat de CST niet alleen beneden worden gecontroleerd maar ook op de 
afdelingen zelf." 
 
Patrick Demaerschalk vult aan: "Ik kom twee of drie per week in het rusthuis en kan 
u met de hand op het hart zeggen dat er geen controle is." 
 
Tim Vandenput vult aan: "Ik zal morgen de directrice daarop aanspreken ofwel liegt 
ze tegen mij of zegt u hier een ander verhaal. Ik ben daar niet elke dag, uw verhaal 
of haar verhaal kan ik niet persoonlijk checken." 
 
Tim Vandenput voegt toe: "Ik heb de vraag gesteld in de whatsapp groep van het 
woonzorgcentrum in verband met het inschrijven. Op inschrijven wordt er effectief 
gecontroleerd maar op zondag zit daar niemand aan de balie. Op CST wordt er 
helemaal niet gecontroleerd, dat is ook niet nodig. Want de richtlijnen van het 
Agentschap Zorg en Gezondheid worden daar gevolgd. Een controle van CST is niet 
nodig." 

2) Vraag 2 
Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "Ik heb gezien dat er aanplantingen 
uitgevoerd werden in de zone tussen de inkomhal van het rusthuis en de inkomhal 
van het kinderdagverblijf. Men had grote worden bij de inhuldiging van het 
kinderdagverblijf dat men voor een interactie ging zorgen tussen de rusthuisbewoners 
en de kinderen van het kinderdagverblijf. Vandaag stel ik vast dat de mensen die hun 
kamer hebben langs de Groenendaalsesteenweg, uitkijken op een blinde muur. Goed, 
dat is nu zo, zo is het gebouwd. Ze zouden toch de ruimte die nu aangelegd is met 
groenaanleg, kunnen inrichten met een speeltuin voor de kinderen. Er is al zo weinig 
speelruimte, zeker als je naar 54 kinderen gaat. Daar hebben de rusthuisbewoners 
ook iets aan. Ik heb mijn vraag tijdens één van de vorige gemeenteraden gesteld. 
Men heeft daar nu een verharding gemaakt in een soort van brikkeljon, waar je vast 

Verifieer dit rechtsgeldig elektronisch ondertekend document van 6 blz op code.esignflow.be met code 1194-8211-9098-2773

https://app.esignflow.be/nl-be/code/1194821190982773


Gemeenteraadszitting van 24 januari 2022 

 
 

 

6 

komt te zitten als je daar met een rollator op rijdt. Probeer dan toch interactie te 
creëren in de zones die er nu nog zijn en deze zinvol in te vullen waar de mensen ook 
iets aan hebben." 
 
Marc Vanderlinden antwoordt: "Ik kan u maar enkel zeggen dat de buitenspeeltuin 
van het kinderdagverblijf gelegen is langs de Groenendaalsesteenweg en afgesloten 
zodat de kinderen daar veilig buiten kunnen en onder toezicht. Ze hebben langs de 
zonnekant een prachtige buitenzone, een stukje overdekt en een stukje open. Het 
tussenstuk tussen het woonzorgcentrum en het kinderdagverblijf is op de plannen 
ingekleurd als een combinatie om contact te maken met de senioren. Vanuit de 
vorige voorzitter van het OCMW was er de vraag om een soort petanquepiste te 
voorzien zodat mensen vanuit het woonzorgcentrum zich naar daar konden begeven. 
Het is nooit de bedoeling geweest om de kindjes daar los te laten, want ze kunnen 
daar langs alle kanten weg. We hebben daar ook de doorgang voor onze leveranciers, 
dat wordt daar een beetje gevaarlijk. Ik wil gerust kijken naar het brikkeljon, zoals u 
zegt. Het is de bedoeling dat minder mobiele mensen ook op die tussenzone 
geraken." 
 
Patrick Demaerschalk voegt toe: "U kan die zone gemakkelijk afsluiten, zoveel in- en 
uitgangen zijn daar niet." 
 
Marc Vanderlinden vult aan: "Het is nooit de bedoeling geweest om de kinderen daar 
te laten spelen." 
 
Patrick Demaerschalk vult aan: "Er is weinig buitenspeelruimte voor de kinderen waar 
je het kinderdagverblijf hebt gebouwd." 
 
Marc Vanderlinden vult aan: "Ik wil gerust eens een kijkje gaan nemen tezamen met 
u naar de buitenspeelzone, de kinderverzorgsters zijn daar zeer tevreden over." 
 

* * * 
 

De voorzitter sluit de openbare zitting. 
 

* * * 
Namens de Raad, 
get. Bram Wouters 
Algemeen directeur 
 

get. Steven Coppens 
Voorzitter 

Voor eensluidend afschrift, 
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